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Jaarverslag 2016 

 

Met de komende Algemene Ledenvergadering teken ik alweer voor het vierde jaar als jullie 
secretaris.  Als ik terug kijk naar die turbulente ALV van 2014 en dat vergelijk met de situatie 
waarin het secretariaat nu verkeerd, dan stel ik vast dat er geen vergelijk meer mogelijk is. 
 
Het secretariaat is geheel ingericht naar de hedendaagse standaard. De werkzaamheden zijn 
volledig gedigitaliseerd. Zelfs de notulen worden niet meer geschreven, maar zorgt opname 
apparatuur ervoor dat geen enkel woord meer verloren gaat. Dat levert tijdwinst op. Voorheen 
werden uren verspeeld met opslag naspeurwerk en andere secretariële zaken. Dat behoort nu 
definitief tot het verleden. 
Voor wat de historie van de vereniging betreft zijn er nog steeds ernstige hiaten.  
Toch is het gelukt om een, zij het zeer bescheiden, stukje geschiedenis van onze vereniging veilig 
te stellen.   
 
Wat heeft 2016 ons gebracht.  
 
2016 gaat in de boeken als een rustig jaar. Inmiddels heeft Reint Hille ons bestuur verlaten. Heel 
jammer maar we respecteren zijn wens. Overigens zijn we hem niet helemaal kwijt. Hij blijft zich 
inzetten. Zijn plaats werd ingenomen door Johan Govers en daar zijn we heel blij mee. Hij 
ontfermde zich over de WBC en deed dat met verve. Hoewel we dus weer met 7 personen zijn 
zal er toch uitgekeken moeten worden naar uitbreiding. De vacature van 2e secretaris en 2e 
voorzitter is nog steeds vacant.  
 
Op wedstrijdniveau is 2016 teleurstellend te noemen. De competities lopen terug en tijdens de 
bekende Polderkampioenschappen was onze deelname minimaal. Desondanks slaagden de leden 
van HVLD er toch in om de titel weer binnen te slepen en mogen zij zich Polderkampioen 2016 
noemen. Proficiat heren. 
Bij het Streetfishing ging het helemaal fout. Door miscommunicatie viel het team uit elkaar. 
Daarom zijn we op zoek naar nieuwe teamleden die aan de landelijke Streetfish competitie mee 
willen doen. Ook bij de jeugd stagneert het enigszins. Met een campagne op de scholen hopen 
we in 2017 daar verandering in te brengen. 
 
Het leden aantal is, in tegenstelling tot wat Sportvisserij Nederland voorspelde, licht gestegen. 
Even voor de sluiting van onze ledenadministratie dit jaar stond de teller op 3621 betalende 
leden. 205 leden hebben hun lidmaatschap opgezegd en dan blijven er 3416 betalende leden 
over. Het aantal jeugdleden is iets gedaald, 314. 
De HVLD stabiliseert zich dus en we zullen moeten afwachten of volgend jaar de vereniging nog 
wat groei zal laten zien. 
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Conclusie  
 
De vereniging staat er goed voor. Zowel op ledenaantal als financieel. 
De problemen die we hadden zijn definitief achter ons en we kunnen met opgeheven hoofd 
kijken naar de toekomst. 
 
Toekomstvisie 
 
Om een duurzame toekomst te garanderen zullen we moeten investeren. De roep om een eigen 
accommodatie wordt met de dag luider. En niet alleen een eigen accommodatie maar vooral de 
toegang tot een goed onderhouden eigen viswater wordt essentieel. Daartoe was al besloten op 
de ALV van 2014. Schoon toegankelijk water wordt steeds belangrijker nu de overheden het 
onderhoud schuiven onder de noemer van een voor ons niet functionerend Europeesch besluit. 
Er zijn ideeën maar de uitwerking daarvan laat op zich wachten. Zodra we zekerheid hebben 
kunnen de plannen aan het papier worden toevertrouwd en aan de leden voorgelegd.  Want 
jullie hebben uiteindelijk de taak om de plannen om te zetten naar uitvoering, iets wat zoals 
afgesproken niet kan door het bestuur. 
 
Al met al zie ik 2017 als een jaar vol van ontwikkeling. Het bestuur zal zich daar volop voor 
inzetten. Onze hobby moet weer met plezier worden beleefd. 
 
Succes en een goede vangst in 2017 
 
Ger Gilissen 
secretaris 
 


